
Protokół nr XII/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 29 sierpnia 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 10:02 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dwunastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział stu procentowy  

skład Rady, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wycofanie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec. Spowodowane to jest podpisaniem przez Pana Prezydenta nowelizacji, która 

wchodzi w życie z dniem 01 stycznia 2020 r. oraz podpisanego przez nas aneksu do umowy. 

Projekt zostanie przedstawiony na kolejnej sesji po lepszym rozpoznaniu rynku dotyczącego 

cen za transport wywozu odpadów i przeprowadzeniu dokładnych kalkulacji, aby nie trzeba 

było w styczniu czy w lutym wracać kolejny raz do procedowania opłat. Następnie 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą aby zezwolili mu na przerwanie 

porządku posiedzenia w monecie gdy na sali ok. godziny 11:30 pojawi się jeden z Zarządców 

wspólnot mieszkaniowych i oddanie mu głosu aby mógł się wypowiedzieć w związku ze 

złożonym pismem.      

Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad, uwzględniającego 

wniosek Burmistrza o wycofanie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec i sugestię Przewodniczącego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 27 CZERWCA 2019R.  

Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc czerwiec br.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Wieczorek przedstawił 

dodatkowe informacje dot. wskazanych w sprawozdaniu spraw, m.in. odbioru częściowego 

inwestycji związanej z budową sieci wodociągowej wraz z przyłączeniami dla miejscowości 

Kościelna Wieś i Okrąglica, który ma nastąpić w przyszłym tygodniu, bieżących remontów 

dróg tłuczniowych i gruntowych na terenie gminy, które z powodu braku środków odbywają 

się wolniej niż początkowo przewidywano, otrzymanego dofinansowania projektu „e-Aktywni 

mieszkańcy Gminy Węgliniec”, wnioskach złożonych w Urzędzie Wojewódzkim w programie 

funduszu dróg samorządowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący przeszedł do punktu związanego z 

PRZYGOTOWANIEM PLACÓWEK OŚWIATOWYCH DO ROKU SZKOLNEGO 2019/2020. (zał. nr 5) 

Przewodniczący przypomniał, że materiały radni otrzymali wcześniej do wiadomości i temat 

ten był przedmiotem obrad Komisji Społecznej. Następnie głos zabrała radna Maria 

Fedyczkowska, która przekazała, że wydatki na oświatę to prawie połowa naszego budżetu 

dlatego racjonalnie powinniśmy podchodzić do pewnych rzeczy. Ponadto martwi ją sytuacja w 

Szkole Podstawowej w Ruszowie, z której nagle odeszło 10 nauczycieli. Następnie Burmistrz 

odnosząc się do przekazanych materiałów przekazał, że został zakończony remont dachu w 



Szkole Podstawowej w Węglińcu i czekamy obecnie na odbiór prac. Wykonane zostały również 

inne prace remontowe wcześniej nie planowane. Poprosił radnych aby decyzje podejmowane 

w sprawie oświaty były bardzo mocno przemyślane, chodzi np. o etat nauczyciela 

wspomagającego w szkole w Ruszowie, gdyż po wyliczeniach wyszło, że w przyszłym roku 

będziemy musieli dodatkowo dołożyć do oświaty około 1 miliona złotych. Radny Dawid 

Szymczak odniósł się do tematu nauczyciela wspomagającego. Wyjaśnił, że chodzi o 13 godzin 

dla nauczyciela, który ma się zająć chłopcem chorym m.in. na Aspergera, a w tej samej klasie 

jest jeszcze kilkoro dzieci z orzeczonymi równymi zaburzeniami. Radna Maria Fedyczkowska 

poparła wniosek o dodatkowe godziny dla nauczyciela wspomagającego i zwróciła uwagę na 

dużą ilość godzin świetlicy w tej szkole. Następnie Przewodniczący przekazał, że obecnie z 

budżetu gminy dokładamy do oświaty około 4 milionów złotych, a patrząc na sytuację m.in. w 

Ruszowie będziemy musieli dołożyć jeszcze więcej. Przewodniczący zgłosił wniosek formalny 

czy rada widzi potrzebę aby Komisja Rewizyjna zbadała sprawę sytuacji kadry nauczycielskiej 

w Szkole Podstawowej w Ruszowie. Radni przystąpili do głosowania. Z powodu problemów 

technicznych Przewodniczący postanowił w międzyczasie przejść do kolejnego  punktu 

porządku obrad tj. OCENY SYTUACJI W GOSPODARCE ŚCIEKAMI (zał. nr 6) a później powrócić do 

głosowania.  

Przewodniczący przekazał, że wszyscy otrzymali materiały na ten temat i specjalnie nie ma co 

komentować gdyż cyfry są zatrważające. Radny Marek Wawrzynek oznajmił, że w dniu 

wczorajszym komisja przyglądała się temu sprawozdaniu i niestety cyfry bardzo rzucają się w 

oczy , zwłaszcza ta cyfra ok. 4%, która określa ilość ścieków odprowadzanych do oczyszczalni.  

Burmistrz przekazał, że obecnie mamy czterech przewoźników, którzy zajmują się transportem 

ścieków do oczyszczalni i być może niedługo rada będzie musiała procedować, czy nie 

zamontować GPSów w samochodach, gdyż dochodzą go słuchy, że nie wszystkie odbierane 

nieczystości trafiają do oczyszczalni. Trzeba w najbliższym czasie podjąć jakieś działania. Na 

koniec radny Marek Wawrzynek przekazał, że Komisja Gospodarcza na posiedzeniu 

zawnioskowała, aby materiały dotyczące gospodarki ściekami zamieścić na stronie Urzędu, 

żeby mieszkańcy mogli się z nimi zapoznać.  

 

Ponieważ dalej występują problemy techniczne dotyczące elektronicznego głosowania 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu, tj. ANALIZY FINANSOWANIA PRZEZ GMINĘ 

ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH, STOWARZYSZEŃ I KLUBÓW SPORTOWYCH W 2018 ROKU I I PÓŁROCZU 

2019 ROKU ORAZ ROZLICZANIA OTRZYMANEGO DOFINANSOWANIA. (zał. nr 7) 

Przypomniał, że radni otrzymali wcześniej materiały i były one omawiane na komisji. 

Następnie głos zabrał Mirosław Matuszewski, który przedstawił sytuację za ostatni okres. Do 

30 maja miały się rozliczyć trzy stowarzyszenia i rozliczyły się, bez żadnych uwag. Nie ma 

uwag co do rozliczeń wszystkie przychodzą w terminie zgodnie z nowymi zarządzeniami. Nikt 

nie miał żadnych pytań.  

 

W dalszym ciągu występują problemy techniczne więc Przewodniczący przeszedł do punktu 

WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY.    

Głos zabrał radny Stanisław Papież zgłosił obluzowane i spadające dachówki z dachu kaplicy 

w Ruszowie. Burmistrz oznajmił, że zna sprawę i już się nią zajmuje. Następnie 

przewodniczący na prośbę radnej Marii Fedyczkowskiej omówił pokrótce jak będzie wyglądała 

część wyjazdowa sesji. Chciałby pokazać co się w lesie robi, jak i dlaczego. Objazd będzie 

dookoła Węglińca i zakończy się w szkółce leśnej w Starym Węglińcu. Następnie głos zabrał 

Radny Grzegorz Tyrakowski, który poruszył tematy związane z wprowadzeniem zakazu dla 

aut ciężarowych na ulicy Ratuszowej w Ruszowie, załataniem dziur w chodniku. Burmistrz 

przekazał, że sprawa z zakazem została zgłoszona do wydziału a prace związane z naprawą 

chodnika mają ruszyć w przyszłym tygodniu. Radny Andrzej Fink po raz kolejny poruszył 



temat pojemników na pakiety do zbierania psich odchodów. Burmistrz oznajmił, że są już 

zamówione a czas oczekiwania to ok 3 tygodni. Następnie radny Waldemar Błauciak poruszył 

temat utrzymania zieleni na terenie gminy. Zastanawia się czy firma zajmująca się tym, biorąc 

pod uwagę obecne warunki atmosferyczne, nie powinna podlewać nowo posadzonych 

ozdobnych drzew i krzewów gdyż one usychają. Burmistrz oznajmił, że poruszył już ten temat 

i obecnie czeka na odpowiedź od firmy pielęgnującej. Na pytanie radnej Elżbiety Grabowskiej 

dotyczące dojazdów dzieci i młodzieży do szkół Burmistrz przekazał, że odpowiedzi udzieli 

pisemnie.  

 

Problemy techniczne zostały rozwiązane więc Przewodniczący powrócił do zasadniczego toku 

porządku obrad.  

W zawiązku z tym powrócono do głosowania w sprawie wniosku o zbadanie przez Komisję 

Rewizyjną sytuacji kadry nauczycielskiej w Szkole Podstawowej w Ruszowie   

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

 

Ponieważ tematy zostały już omówione przystąpiono do głosowań. Wpierw za przyjęciem 

informacji nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2019/2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Następnie głosowano w sprawie przyjęcia informacji nt. oceny sytuacji w gospodarce ściekami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia informacji nt. finansowania przez gminę 

organizacji pozarządowych, stowarzyszeń i klubów sportowych w 2018 roku i I półroczu 2019 

roku oraz rozliczania otrzymanego dofinansowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Radna Maria Fedyczkowska powiedziała, że bardzo wyraźnie i jasno jest w tych uchwałach 

wszystko opisane, każdy z radnych przygotowuje się do sesji, w związku z tym po co pani 

Skarbnik ma powtarzać to na okrągło. W razie wątpliwości można zadawać pytania. W związku 

z tym radni przeszli do zadawania pytań. Pytano siem.in o remont chodnika przy ulicy 

Kantowicza w Ruszowie, oświetlenie przy ul. Sikorskiego w Węglińcu, dodatkowych środków 

na realizację Święta Grzybów. Przewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że komisja 

obie uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 135/XII/19 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 

z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 136/XII/19 w sprawie zmian w budżecie  (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 9). 

 

3. w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Pytań nie było więc przystąpiono od razu do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 137/XII/19 w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

4. w sprawie zmiany uchwały nr 34/IV/18 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 grudnia 

2018 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały z uwzględnieniem sugestii radnego Waldemara Błauciaka o usunięciu z uzasadnienia 

zapisu, iż chodzi o jeden konkretny budynek i zmiany na wszystkie lokale komunalne. Pytań 

nie było więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 138/XII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 34/IV/18 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

Po zakończonym głosowaniu głos zabrał radny Waldemar Błauciak, który przekazał, że w 

związku z tym, iż uchwała została podjęta już po wykonaniu remontu budynku Ośrodka 

Zdrowia w Czerwonej Wodzie, sugeruje aby te remonty przeprowadzać bardziej rzetelnie. 

Oprócz tego, że zostały położone nowe płytki na podłodze, należałoby jeszcze wyremontować 

schody, okna na klatce schodowej i tylne drzwi wejściowe do Ośrodka Zdrowia. Burmistrz 

przekazał, że jest jak najbardziej za, a Dyrektor ZUK zaoferował, że jesienią w ramach wolnych 

mocy przerobowych będzie dokonywał kolejnych napraw.  

 

5. w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 

2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali 

użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne 

jednostki organizacyjne 

Radni zwrócili uwagę, że stawki poszły sporo w górę. Podczas dyskusji mówiono o 

zwiększonych kosztach utrzymania lokali, wzroście kosztów za zakup środków czystości, 

zarabianiu lokali na swoje utrzymanie, dodatkowych opłatach za prąd, wodę i w okresie 

zimowym za ogrzewanie a w niektórych lokalach za wynajęcie talerzy, sztućców, szklanek, 

poniesionych dodatkowych kosztach za ogrzewanie sali przed imprezą, różnego standardu 

lokali, konieczności zróżnicowania cen wynajmu w poszczególnych lokalach. 

Radna Maria Fedyczkowska zgłosiła formalny wniosek w sprawie nie podejmowania na 

dzisiejszej sesji uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca 

z dnia 20 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, 

dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych 

przez gminne jednostki organizacyjne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (6) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Stanisław 

Papież, Grzegorz Tyrakowski 

PRZECIW (5) 

Andrzej Fink, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wanda Antonina Batog, Łukasz Kocot, Mirosław Piątka, Dawid Szymczak 

 

Radny Waldemar Błauciak zasugerował aby dyrektor MGOK przygotował projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 2012 r. 

w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali użytkowych, 

nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne jednostki 

organizacyjne dwutorowo. Jeden projekt z bardziej elastyczną opłatą dla mieszkańców a drugi 

ze zróżnicowaniem opłat za wynajem lokali w budynkach komunalnych dla poszczególnych 

miejscowości. Natomiast radny Łukasz Pańków poprosił aby Dyrektor MGOK przygotował 

sprawozdanie zawierające informacje ile razy w ciągu roku są wynajmowane sale w 

poszczególnych miejscowościach i jakie to generuje przychody i wydatki. 

 

6. w sprawie udzielenia dotacji 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Pytań nie było więc przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 139/XII/19 w sprawie udzielenia dotacji (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 12). 

 

7. w sprawie zmiany uchwały nr 28/LVI/98 Rady Gminy i Miasta w Węglińcu z dnia 

29.04.1998 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali użytkowych 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie było więc przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 140/XII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 28/LVI/98 Rady Gminy i 

Miasta w Węglińcu z dnia 29.04.1998 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali 

użytkowych (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

8. w sprawie zmiany uchwały nr 486/XXIII/16 z dnia 25 października 2016r. w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 



niektórych innych składników wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak poinformował, że komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. Pytań nie było więc przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 141/XII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 486/XXIII/16 z dnia 25 

października 2016r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i 

za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14). 

 

9. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Pytań ani uwag do projektu uchwały nie było więc 

przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 142/XII/19 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu  

Radna Maria Fedyczkowska zgłosiła się z zapytaniem czy chodzi o teren pod budowę Chaty 

Polskiej i czy nie mieliśmy sprzedawać tego terenu. Burmistrz odpowiadając na pytanie 

wyjaśnił, że nie możemy sprzedać tego terenu ze względu na podział działek, możemy go tylko 

wydzierżawić pod budowę sklepu Chata Polska. W związku z powyższym dzierżawa jest na 20 

lat a nie jak zawsze na 5. Po krótkiej dyskusji radni przystąpili do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 



Rada podjęła uchwałę nr 143/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

16). 

 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja wszystkie 

projekty uchwał dotyczące wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia bądź dzierżawy gruntu zaopiniowała pozytywnie z 

dopiskiem, że okres najmu/dzierżawy wynosi „do 5 lat”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 144/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 145/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 146/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 19). 



 

14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 147/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 20). 

 

15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 148/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 21). 

 

16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 149/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 22). 

 

17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 



Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 150/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 23). 

 

18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 151/XII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 24). 

 

Po wyczerpaniu bloku uchwał o godzinie 11:31 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową 

przerwę.  

 

Po wznowieniu obrad o godzinie 11:45 Przewodniczący przywitał przybyłego na sesję gościa 

Zarządcę Wspólnoty Mieszkaniowej w Starym Węglińcu, zainteresowanego nabyciem gruntów 

pod budowę przydomowej oczyszczalni ścieków.  

Zarządca przekazał, że zwrócił się o sprzedaż gruntów na poprawę warunków 

zagospodarowania w celu budowy przydomowej oczyszczalni ścieków dla wspólnoty przy ul. 

Konopnickiej i Głównej w Starym Węglińcu. Wspólnota przy ul. Głównej ma grunty tylko pod 

budynkiem i budowa czegokolwiek poza tym terenem wymaga zakupu gruntu zgodnie z ustawą 

prawo budowlane. Chodzi o grunt między budynkiem a stawem. Obecnie gospodarka ściekami 

wygląda tak, że jest dół w ziemi po starych ubikacjach, do którego wpuszczane są ścieki. 

Natomiast Wspólnota przy ul. Konopnickiej ma kawałek terenu ale i tak potrzebuje gruntów od 

gminy. Na dzień dzisiejszy jest tam szambo ale jest ono opróżniane raz do roku. Dlatego ma 

nadzieję, że przychylimy się do jego prośby. Przy ul. Konopnickiej działka jest duża ale ma 

nadzieję, że uda się dojść do konsensusu i podzielić działkę tak aby można było wybudować 

oczyszczalnię a resztę przeznaczyć pod inną zabudowę. Dodał, że problem ze ściekami ma 

wiele wspólnot w Starym Węglińcu. Radni podjęli krótką dyskusję na temat ścieków, 

kanalizacji i dzierżawy gruntu pod budowę oczyszczalni. Po wyczerpaniu tematu 

Przewodniczący podziękował gościowi za przybycie i zabranie głosu.  

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, w 

pierwszej kolejności poddano pod głosowanie wnioski wypracowane przez komisje w okresie 

międzysesyjnym. 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie wniosku Komisji Społecznej w sprawie zasięgnięcia 

opinii o możliwości zniesienia opłat za wynajem obiektów sportowych (zmniejszyć dotacje dla 

klubów sportowych, które nie musiały by już płacić za wynajem obiektów sportowych a 

zwiększyć dla ZUK, który przejąłby opiekę nad nimi).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Radni głosowali w sprawie wniosku Komisji Gospodarczej w sprawie zmiany uchwały o 

lokalach wchodzących w skład zasobów gminy i wprowadzenia w niej zapisu dotyczącego 

karencji przy sprzedaży lokali.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Radni głosowali w sprawie wniosku Komisji Społecznej w sprawie zwiększenia w Szkole 

Podstawowej w Węglińcu o 13 godzin etatu nauczyciela wspomagającego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Radni głosowali w sprawie wniosku Komisji Społecznej w sprawie zrównania dodatku 

funkcyjnego za wychowawstwo w oddziałach i punktach przedszkolnych oraz przedszkolach z 

wysokością dodatku funkcyjnego za wychowawstwo w Szkołach Podstawowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Radni głosowali w sprawie wniosku Komisji Gospodarczej w sprawie zmniejszenia bonifikaty 

na wykup mieszkań z zasobów gminnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 



Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

 

Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz Mariusz Wieczorek przekazał, 

że na zapytanie radnego Waldemara Błauciaka odpowie na piśmie. 

  

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Dawid Szymczak przekazał, że wraz z Burmistrzem podczas wyjazdu do 

Twardogóry, zgodnie z deklaracją o próbie stworzenia Miejskiego Ośrodka Sportu, 

odwiedzili prężnie działający ośrodek, który w ciągu jedenastu lat zbudował 2 hale, 2 

baseny, lodowisko i 120 miejsc noclegowych i organizuje prawie wszystkie imprezy 

gminne. Ośrodek sam pozyskuje około miliona złotych przychodu. 

➢ Radny Stanisław Papież podziękował Burmistrzowi za objęcie patronatem rajdu Auto-

Retro z Grupą Chojnowską w Ruszowie. 

➢ Przewodniczący poruszył temat aresztowania Zastępcy Burmistrza Dominika 

Matelskiego. Przekazał, że rada nie opiniowała zatrudnienia, w związku z tym Pan 

Burmistrz nie miał obowiązku pytać rady o to 

➢ Burmistrz zaprosił wszystkich zebranych na Święto Grzybów. 

  

O godzinie 12:20 Przewodniczący ogłosił przerwę, po której nastąpiła część wyjazdowa sesji, 

na której radni zapoznali się z działalnością gospodarki leśnej.   

 

Część wyjazdowa a tym samym cała sesja zakończyła się o godzinie 15:01. 

 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


